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1 Föreningen 
 
1.1 Medlemsantal 
Antalet medlemmar 2024 var totalt 122 st.  
Medelålder var 17 år, fördelat på 6% män/pojkar och 94% kvinnor/flickor 
 
1.2 Medlemsavgift 2024 

280:-/junior 
380:-/senior 
850:-/familj 

 
Till Värmlands ridsportförbund betalas årsavgift 1900kr + 21kr/medlem.  
Till Svenska Ridsportförbundet betalas en avgift på 112kr/medlem. 
I medlemsavgiften är det inkluderat en olycksfallsförsäkring genom Svenska 
Ridsportförbundets avtal med Folksam. Kostnaden för denna än 105 kr/person. 
 
1.3 Medlemskap i förbund  
Knöppelåsens Ryttarförening är medlem i Svenska Ridsportförbundet, Värmlands 
Ridsportförbund och RF-SISU Värmland. 
 
1.4 Styrelsemedlemmar 
Ordförande   Malin Reardon 
Vice ordförande  ----- 
Sekreterare   Linda Viltestam 
Kassör    Christer Peterson 
Ledamot    Renée Bergfjord 
Ledamot    David Ingemarsson 
Suppleant   Sandra Albinsson 
Suppleant    Cassandra Gustavsson 
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Andra ansvarsområden inom föreningen var följande: 
Valberedningen  Anika Fielitz, Burchard Marquort och Anki Håkansson 
Revisor   Johan Andersson och Lars Johansson 
Utbildningsansvarig  Styrelsen 
Sociala medier  Cassandra Gustavsson 
Medlemsregister  Styrelsen 
Aktivitetsstöd   Christer Peterson 
Bidrag    - 
Sponsor   - 
Café Knöppel  Anna Andrén och Anki Håkansson 
 
1.5 Inventarieinköp 
Vi har köpt vita vikbara bord, ett pop-up tält, två stycken nya picknickbord, soptunnor 
och en dammsugare till klubbstugan.  
 
 
1.6 Anläggning, lokal 
Den 27 april hade vi den årliga städdagen (trivsseldag) på gården.. En fantastisk 
uppslutning, 53 medlemmar kom och grejade. Utöver detta så träffades 4 
medlemmar för en mini-arbetsdag den 27/3 för att förbereda underlaget utanför 
stallet och flytta undan en del saker. Vi hade som vanligt uppdrag som att kratta 
gårdsplanen, putsa ridhusspeglar, måla staket och reparera några av hästhagarna 
mm. Föreningen bjöd på hamburgare och vi kunde också avnjuta flera goda bakverk 
som frivilliga hade med sig. Vi valde i år att kalla denna dag för “trivseldag” då 
ambitionen var att avsluta dagen med en grillfest. Styrelsen tog beslutet att flytta fram 
grillfesten till en senare anledning men som planerat genomfördes en invigning av 
klubbstugan. Vi klippte bandet och hade en liten högtidsstund där det bjöds på glass. 
Käpphästarna fick också komma ut ur sitt stall denna dag för både hoppning och 
dressyrträning.  

Vår klubbstuga har funnits tillgänglig för alla medlemmar. I klubbstugan har man 
kunnat köpa dricka, kaffe, te, kexchoklad, sportlunch och glass.  

 

 
1.7 Sociala medier 
Cassandra har ansvarat för våra sociala medier och vår hemsida:  
https://www.knoppelasensryttarsallskap.com/ 
 
Både på vår hemsida och i våra sociala medier, Instagram och Facebook har 
Cassandra hållit oss uppdaterade och sett till att det att det alltid funnits något nytt att 
läsa!  
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1.8 Klubbshop 
 
Genom vår klubbshop som finns på www.butikenistallet.se har man kunnat handla 
klubbkläder och samt schabrak eller skrittäcke till hästen. Under julshowen fanns 
möjlighet att köpa mössor på plats.  
 
 
 
1.9 Försäljning 
Föreningens medlemmar har under året sålt Newbody samt Kakor från Kakservice. 
En oerhört bra förtjänst på dessa försäljningar och som kommer hjälpa oss att kunna 
förbättra och utveckla vår verksamhet under året som kommer. 
Stort tack till alla medlemmar som har bidragit med att vi har gjort dessa mycket 
lyckade försäljningar, vars intäkter hamnade långt över förväntan!  
 
2. Träning/Utbildning 
 
2.1 Tränare 
Anika Fielitz är klubbens huvudtränare.  
 
 
2.2 Kurser/Märkestagning 
Under ridlägrena, som anordnas av Anika Fielitz, ordnades i föreningsregi 
märkestagning för lägerdeltagarna.  
 
Anika Fielitz har varit på en inspirationsdag för ridlärare som arrangerades av 
Värmlands Ridsportförbund på Sörmon.  
 
Cassandra Gustavsson, Malin Reardon och Kristin Johnsson har deltagit på Equipe - 
och TDB-kurs som arrangerades av Värmlands ridsportsförbund.  Cassandra 
Gustavsson har också deltagit i en kurs i styrelsearbete arrangerat av SISU 
Värmland.  
 
2.3 Vem har varit var 
 
Cassandra Gustavsson och Kristin Johansson deltog på Värmlands Ridsportförbund 
årsmöte i mars.  
 
Malin Reardon, Cassandra Gustavsson och Therese Nilsson har deltagit på 
tävlingsmöte tillsammans med Eda Ryttarförening.  
 
Malin Reardon deltog på Värmlands Ridsportförbunds tävlingsmöte i september, inför 
2024 års säsong.  
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Malin Reardon och Renee Bergfjord deltog på Föreningskonferens: Rekrytera och 
behålla ledare som arrangerades av  Värmlands Ridsportförbund och örebro läns 
Ridsportförbund samt RF SISU Värmland och RF SISU Örebro Län. 
 
Vi har haft 3 styrelsemöten under året.  
Därtill har vi haft tävlingsmöten, funktionärsmöten och förberedande arbetsmöten 
inför våra aktiviteter.  
 
 
 
2.4 Programträning 
 
 
2.5 Evenemang med Johanna Lassnack och Mikkel Oster 
Kristofferssons Ridsport arrangerade en inspirationskväll med fokus på mental 
träning och hästpsykologi och bjöd in alla våra medlemmar till att delta på detta 
evenemang.  
 
3. Tävlingar och andra aktiviteter 
 
3.1 Klubbtävlingar 
 
Helgen den 29-29 september anordnade vi en klubbtävling. 
Dagarna bjöd på både dressyr och hoppning på olika nivåer och klasser fördelat på 
Ryttartest och Dressyrryttartest till Hoppryttartest. Vi hade 73 starter under de två 
tävlingsdagarna. 
 
Tävlingarna genomfördes utomhus och deltagare, funktionärer, domare, tränare 
Anika och publiken bidrog alla till att det blev två mycket lyckade tävlingsdagar.   
Domare för klubbtävlingen var Gertrud Carlgren. 
 
 
3.2 Tävling 
I år samordnade vi Majdressyren den 11/5, en 1*- och 2*-stjärnig tävling, tillsammans 
med Eda Ryttarförening på deras fina anläggning Norra Mon i Eda. En tävling för 
både ponny och häst.  
 
Under förmiddag var det hästklasserna LC:1, LB:2, LA:3. Därefter följde 
ponnyklasserna: LC:1, LB:1 och LA:1. Under dagen hade vi totalt 49 starter.  
Resultaten finns att läsa på Equipe.  
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Dressyrdomare för tävlingen var Agneta Larsson och Maria Stockesjö.  Agneta 
Larsson och Maria Stockesjö var också överdomare. 
 
Många medlemmar var med och ställde upp som funktionärer, från tidig morgon till 
sen eftermiddag på tävlingsdagen! Det var mycket arbete både före och efter 
tävlingsdagen. Utan alla frivilliga funktionärer hade vi inte kunnat genomföra 
tävlingen! Så återigen, tusen tack för det!  
 
 
3.4 Lagtävlan 
Knöppelåsen hade även i år med ett lag i Elitserien för ponnydressyr.  
Elitlaget bestod i år av Klara Gustavsson, ,Ella Peterson, Tess Lundaby, Annie 
Walfridsson och Alma Sjöblom.  
Alma har under hösten tävlat för Knöppelåsen men hennes hemmaklubb är 
Torslanda Ridklubb.  
Annie lånades in till laget från Torsby ridklubb.  
 
Årets omgångar gick på Hammarö, i Örebro och finalen i Grankärr! 
 
Knöppelåsens lag tog en härlig 1:a i totalen. På grund av förra årets fantastiska 
prestationer då laget knep en 4:e plats på Lag-SM var de dock redan direktkvalade 
till Lag-SM. Självklart var det ändå en fantastisk känsla att vinna totalen i sin grupp.  
 
Lag-SM gick av Stapeln i Täby under första helgen i November. Laget lyckades 
prestera på sitt absolut bästa och tog hem silvermedaljen. Detta var första gången i 
Knöppelåsens historia som det togs medalj på Lag-SM och klubben är självklart så 
otroligt stolta över detta fantastiska lag.  
 
Föreningen sponsrade som vanligt med anmälningsavgifterna.  
 
3.5 Individuella Resultat 
Vi har under 2023 haft 9 st licensierade tävlingsryttare som varit ute och tävlat för 
KRS på lokala, regionala, nationella och även i internationella klasser på tävlingar i 
dressyr. Tyvärr hade vi ingen tävlande i någon annan gren än dressyr i år.  
 
Årslicens Barn  Upp till 12 år   1 
Årslicens Junior  Mellan 13 och 18 år  3 
Årslicens Senior  Från 19 år   2 
Meetinglicens  Oberoende av ålder  4 
Int. Meetinglicens Junior Mellan 13 och 18 år  0 
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SM i Ponnydressyr. Klara Gustavsson och Ida Bergfjord kvalade till individuella SM i 
ponnydressyr och de gjorde väldigt bra ifrån sig i Laholm i början av augusti. Båda 
tjejerna kom till finalen och fick rida sina Kürprogram till musik! Program som de 
själva satt ihop efter vissa kriterier och som ska harmoniera med musiken. Efter 
fantastiska prestationer tog Klara ett SM-silver och åkte hem med en silvermedalj 
runt halsen. Ida kom på en imponerande 8:onde plats. Stort grattis till era fina 
prestationer!  
 
Distriktsmästerskapet för ponnydressyr gick av stapeln på Equality Lines fina 
anläggning. Klara Gustavsson på Brownie och Ella Peterson på Holly var där och 
tävlade, vilket resulterade i en guldmedalj för Ella och en silvermedalj för Klara. Stort 
grattis flickor.  
 
Dressyr-Cup för häst, Infrakraft cup. Kristin Johansson kvalade till finalen i Infrakraft 
Cup. 
 
Stort tack till alla våra tävlingsryttare som under året har representerat klubben och 
visat upp sig på tävlingsbanor runt omkring i Sverige. Alltid med ett glatt humör och 
alltid med hästens bästa i åtanke.  
Resultaten finns att läsa på Equipe. 
 
3.6 Halloween 
 
 
3.7 Terminsavslut och julshow 
Vi avslutade terminen med en helt fantastisk julshow “ The very best of Knöppelåsen” 
där vi firade 15-års jubileum.  
Vi fick se utvalda delar från tidigare års julshower, nummer som har varit extra 
populära och uppskattade. Det bjöds på en fantastisk show med ca 80 ridande 
ekipage, allt från kadriljer, hoppning till voltige. Detta år hade vi även en egen kör 
som uppträdde under Luciatåget. Som vanligt avslutades showen med ett besök av 
Tomtefar som hade med sig en stor säck med godispåsar till alla barnen.  
Det blev ett publikrekord och vi är extra glada för att flera av Knöppelåsens tidigare 
ryttare fanns i publiken för att se nummer de själva tidigare deltagit i.  
 
Vi är jättetacksamma och glada för alla funktionärer som hjälpte till innan, under och 
efter showen men också för alla de engagerade föräldrar som ordnar och fixar med 
kläder och rekvisita.  
 
Även ett extra stort tack till Sandra Albinsson som ordnat med otroligt många av 
vinsterna till vårt lotteri som blev en superhit! Självklart riktar vi också en stort TACK 
till Anika Fielitz för allt jobb hon lade ner för att showen ska bli en sådan succé och till 
Burchard Fielitz som såg till att allt rullade på i stallet.  
 
Idéerna sprutar redan inför nästa års julshow.  
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4 Sponsring och Bidrag 
 
4.1 Sponsorer 
Vi tackar alla sponsorerna vi haft under det gångna året, jobbet fortsätter med ny 
enerigi i 2025 för att få fler.  
 
Sponsorer till Julshowens lotteri: 

 
● Västvärmlands LBC 
● Salong Angelique 
● Renta Arvika 
● Lekhörnan/Lekia Arvika 
● Jarnbros Åkeri & Entreprenad AB 
● Lilla Tandkronan i Arvika AB 
● Thermia AB 
● Ad bildelar Arvika 
● Westra Wermlands Sparbank 
● S-Å Albinssons Åkeri AB 
● Helmia Lastbilar Arvika 
● Lastvagnsmontage Charlottenberg 
● Fredriks Schakt i Arvika AB 
● KEK BYGG AB 
● Adolfson skylt&Dekor AB 
● T3 Group AB 
● Moelven Edanesågen 
● Rackstad Bil och Delar 
● Torvikens Mekaniska AB 
● Jonas Woodworks 
● Arvikas Svets och Företagsservice 
● Volvo CE Arvikaverken 
● Arvika interiör 
● XL- BYGG Hilmer  
● Koppom Maskin 
● Thermod AB 
● Amigo  
● Nilly och Ida frisör 
● Anika Fielitz  
● OCAB Arvika  
● Knöppelåsens Ryttarssällskap 
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Teknik i Väst sponsrade klubben med 5 000 kr.  
 
Westra Wermlands Sparbank, bidragsavtal om 15 000kr. 
 
S-Å Albins åkeri AB har sponsrat med gruslass inför städdag.  
 
Ica Kvantum Arvika sponsrade med glass till alla barn/ungdomar som deltog på årets 
klubbtävling.  
 
4.2 Bidrag 
Vi har mottagit 20 800 kr i verksamhetsbidrag från Arvika kommun. 
Hänvisar vidare till den ekonomiska delen av Verksamhetsberättelsen. 
 
5 Slutord 
Slutligen vill vi även i år tacka alla våra medlemmar för att ni på olika sätt ställer upp 
och är med och utvecklar vår förening. Utan er alla så är vi ingen förening!  
Vi ser fram emot ett nytt år där vi tillsammans fortsätter att utveckla Knöppelåsens 
Ryttarsällskap och att vi alla fortsätter att jobba för en fin gemenskap och skapa en 
plats där alla känner sig sedda och upplever positivitet och glädje. Föreningen är ett 
ställe där man möts och har kul tillsammans oavsett om man är en ihärdig 
tävlingsryttare eller nybörjare, alla är vi lika viktiga.  
 
 
Gunnarskog 2024-01-28 
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